
 

 

 

 

 

 

Commissie 2 ‘Tienen werkt’:  

lokale economie en interne organisatie 

 

verslag van 23-09-2019 van 19-20u 

verslaggever Lucia Dewolfs 

voorzitter Lucia Dewolfs 

agenda agendapunten van schepenen Huts en Poffé 

aanwezig Gijsbrechts Huts, Jan Debroeck, Karin Struyf, Werner Thomas, Joël Dereze, Eddy Poffé, David 

Gelade, Peter Loosen, Bart Maes, Daniel Vanluyten, Rudi Hendrickx, Christophe Hendrickx, Lucia 

Dewolfs; Jan Debroeck, Daniel Vanluyten, Liesbeth Vanderloock 

  

afwezig    : /               

 

 

 

Goedkeuring  verslag van de vorige vergadering (24/06/19) 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

  

1. Agendapunt : schepen E. Poffé afbakening handelskern²  

 

Visie van de schepen : een commissie zou beleidsvoorbereidend werk moeten doen 

Ideeën losweken hieromtrent 

De afbakening heeft natuurlijk consequenties. 

Momenteel naar de huidige bestaande handel geen consequenties 

Afbakening moet er zijn teneinde specifieke en stimulerende visiemaatregelen te kunnen uitvaardigen 

op het vlak van Ruimtelijke planning en Subsidies 

en moet duidelijkheid voor toekomstige handelaars die zich in Tienen willen vestigen 

Vaststelling : er verdwijnen veel handelszaken in het centrum 

Doel : aantrekkingskracht van het centrum moet divers en versterkend opgevuld worden 

Vraag : hoe ver ga je daar in? 

Studie door ABM, PUUR : hebben hun analyse en visie gegeven 

Het moment is gekomen om knopen door te hakken. 

Dit werd ook reeds doorgegeven aan vereniging Kwixx om dit onder hun handelaars te bespreken. 

Voorbeeld van mogelijke consequenties : wat als een handelszaak bestempeld wordt kan daarna niet 

meer naar een woonvorm omgeschakeld worden. 

Verstrekstelling : Tienen is een boodschappenstad, maar geen shoppingstad!  

Bij Kwixx komt heel weinig aan bod mbt mobiliteit; ze behandelen vnl. acties 

De braderie van Leuvensestraat moet opengetrokken worden naar de stad (groter stadsdeel). 

Waar dan de braderie zou doorgaan; is de toekomstige handelskern 

 

De commissieleden zijn voorstander  van volgende :  

Veemarkt, Henne- en Kalkmarkt, Grote Markt, Leuvensestraat 

Consequentie : die handelspanden kunnen niet meer omgevormd worden tot woningen 

Quid onderste deel Gilainstraat (is dit een aanloopstraat of ?) 

 

V E R S L A G 



 

 

 

Quid Leuvenselaansite – terug op agenda CBS zetten 

 

 

2. Agendapunt : schepen G Huts 

 

2.1. Dag van de nieuwe inwoner – zaterdagvoormiddag 19/10 vanaf 10u op 12 oktober in VTC 

       uitnodiging voor de schepepen (op de middag verwacht)  volgt 

2.2. Viering jubilarissen vrijdag 18/10/19 vanaf 15u in home vogelzang – uitnodiging volgt nog 

 

2.3. Verenigde commissie  : uitleg burgerbevraging komt aan bod in een afz. comm. vergaderingen 

 

2.4.Noodzakelije investeringen ITC  

      beleid vd stad – aankoop van licenties mbt de e-notulen, i pads,  

      Nieuw – nog uit te werken : ondersteuning IT punt – wifi integraties in stadscentrum 

      Daarvoor worden 40.000€  subsidies vanuit Europa aan Tienen toegekend 

      Daar is echter een voorwaarde aangekoppeld : nl extra investeringen  

      die investeringen zijn slechts 1/5 vh totaal noodzakelijk uit te geven budget hiervoor 

      Bijgevolg kadert dit in de heraanleg gr markt (vb piloon op gr markt) 

      Er moet nog uitgezocht worden voor hoeveel pc’s er licenties moeten aangekocht worden. 

      Gijsbrecht vraagt na wat de afschrijvingstermijnen zijn die gehanteerd worden voor hard-en software. 

 

      De aanpak/uitbreiding en invulling an het personeelskader wordt in golven aangepakt 

Fase 1 afgerond -  enkele DH aangeworven (vb dienstwaterwegen...) 

Golf 2 komt er aan – aanwerving via FB delen – de schepen doet een warme oproep aan alle GR  

               leden om deze vacatures te delen/aan te bevelen (de stad is een goede werkgever) 

Golf 3 start op in november 

Golf 4 : daarvan zijn de laatste aanwervingen gepland in april 2020 

Daarmee is het hele organogram herschreven, aan en -ingevuld  

              en is het de bedoeling dit gedurende minstens 3 jaren aan te houden. 

 

3. Agendapunt : Varia 

 

 

Raadslid Karin Struyf : wil graag een rechtzetting vh woordgebruik – ‘Autoluwe’ stad is geen ‘autovrije’ stad 

Raadslid Daniel Vanluyten: Zondagmarkt : vraagt of er een beslissing genomen werd mbt definitieve en 

                                              toekomstige plaats daarvan? 

                                              Er is een handels- en rommelmarktdeel. Dit zou eigenlijk moeten samenblijven 

                                              Mbt markten moet gezocht worden naar nieuwe impulsen cfr vintage  

                                              brocanterie op veemarkt 

                                              De zondagmarkt Is nu gedegradeerd en heeft geen aantrekking meer 

Raadslid David Geladé : hoopt dat het kerngebied niet te fel verkleind wordt 

 

Afspraak : de commissieleden mogen hun aanvullende ideeën kenbaar maken aan schepen Poffé via mail 

vóór a.s. comm.vergadering. Ook graag suggesties rond wat er zou kunnen gebeuren in het afgebakende 

gebied aan handelsstimulans, beperkingen, aan trekken, afstoten, beperkingen,.. 

 



 

 

 

 

 

 


